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ZÁPIS ZE SCHŮZE RADY ÚBD SLČR č. 3 
Praha – sídlo SLČR (Cukrovarnická 483/42, Praha 6), 27. června 2024 
  
Přítomni:   
Rada ÚBD: Aleš Vaněk, Aleš Razým (do 15:45 připojen online, poté přítomen fyzicky), 

Jakub Gräf, Tomáš Valoušek 
Omluveni:  Jan Hamr, Petr Kubíček, Michal Kučera 
RK ÚBD:  Věra Chvátalová, Yveta Hladíková, Václav Suchánek  
Ředitel ÚBD:  Štěpán Kaliba 
Zapisovatel: Jitka Bartoňová 
 

Program:  1/ Schválení programu jednání, připomínky, doplnění 
   2/ Schválení zapisovatele a ověřovatele 
   3/ Kontrola a schválení zápisu a usnesení z jednání Rady ÚBD č.2 
   4/ Činnost SLČR 
   5/ Činnost ÚBD SLČR 
   6/ Ekonomika ÚBD SLČR 
   7/  Různé 

Jednání Rady ÚBD začalo v 15:00 hodin. 

 
 
1. Schválení programu jednání, připomínky, doplnění 
Aleš Vaněk přivítal přítomné členy Rady ÚBD a hosty. Konstatoval, že Rada ÚBD je 
usnášeníschopná a předložil návrh programu.  

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/1: Rada ÚBD schválila program jednání Rady ÚBD 
č.3.  

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 
 
 
2. Schválení zapisovatele a ověřovatele  

Aleš Vaněk navrhl ověřovatele zápisu Jakuba Gräfa a Tomáše Valouška, zapisovatele Jitku 
Bartoňovou.  

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/2:  Rada ÚBD schválila ověřovatele zápisu Jakuba 
Gräfa a Tomáše Valouška, zapisovatele Jitku 
Bartoňovou. 

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 
 
 
3. Kontrola a schválení zápisu a usnesení z jednání Rady ÚBD č.2 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/3:  Rada ÚBD schválila zápis z jednání Rady ÚBD č.2.  

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 
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4. Činnost SLČR (VV SLČR / Rada SLČR) 

Aleš Vaněk informoval o výstupech z jednání VV SLČR (20. 6. 2024): 

- projednány Zásady hospodaření SLČR schválené na Konferenci SLČR 
- schváleny smlouvy s trenéry RD AD 
- diskutovány závěry z kongresu FIS v Reykjavíku 2024 
 - do předsednictva FIS nebyl znovuzvolen Roman Kumpošt, konstatováno, že je  
  potřeba vyvinout úsilí o znovuzískání místa v předsednictvu pro zástupce ČR 
 - schválena nová FIS disciplína Freeride 
 - zvýšena plocha pro komerční loga na kombinéze ze 450 cm2 na 500 cm2 
- projednán postup týkající se financování VSA - závodů SP NMNM 2025 
- potvrzeno rozhodnutí VV SLČR z roku 2023 týkající se olympijského stipendia Milan/Cortina 
2026, kdy ČOV alokoval svazu lyžařů 4 místa (dva muži a dvě ženy do 23 let), VV SLČR 
rozhodl rozšířit počet na 5 míst s tím, že pátý sportovec bude hrazen z rozpočtu SLČR ve 
stejné výše jako je olympijské stipendium (pátým je sportovec BD Ondřej Černý)  
- informoval, že byl pověřen finální přípravou projektové dokumentace na Horních Mísečkách 
a popsal plán dalšího postupu 
- program MTZ (dotace na materiálně technickou základnu) - informoval, že za BD je 
připravena žádost o dotaci na přístroj na měření fluoru  
 
Z podnětu Věry Chvátalové proběhla diskuse k řešení potřeby vyškolit osoby, které budou 
stroj obsluhovat (inspektory měření). Štěpán Kaliba informoval, že věc již byla diskutována 
na semináři STK ÚBD na Hojsově Stráži, zatím jsou však na to, kdo by měl být vyškolen (a 
tedy být držitelem certifikátu), stejně tak jako na další postup (konkrétní způsob zajištění 
měření na závodech) různé názory. Navrhl vyškolit osoby sekretariátu: Tomáše Zaňku a 
Veroniku Pánkovou. 

 Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/4:  Rada ÚBD souhlasí s vyškolením Tomáše Zaňky a 
Veroniky Pánkové na post inspektorů měření 
(obsluha přístroje na měření fluoru) a pověřuje 
sportovního ředitele, aby vytipoval a doplnil další 
vhodnou osobu k proškolení na post inspektora 
měření. 

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 

 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/5:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o činnosti 
SLČR.  

 
 
5. Činnost ÚBD SLČR  

Štěpán Kaliba předložil informace o činnosti ÚBD: 
- kladně zhodnotil proběhlý sraz SCM  

o okomentoval písemné hodnocení sportovců (podkladový materiál) 
- proběhlo jednání v Harrachově s V. Háčkem a T. Slavíkem: 

o řešeny parkovací možnosti 
o řešeny buňky a další zázemí 
o řešeny tratě (2,5 km okruh) 
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- informoval o osobním setkání s Erikem Schneiderem v Oberhofu (VT RD-A//RD-B) 
o naplánován online hovor pro pracovní skupinu (příští týden) 

- marketing ÚBD 
o proběhla jednání se Skupina ČEZ ohledně prodloužení smlouvy 
o proběhla jednání s Regata Čechy ohledně prodloužení smlouvy (Hotel Horizont) 

- kladně zhodnotil proběhlý seminář trenérů ÚBD  
o pozitivní reakce na zvolená témata 
o záměr zveřejnit záznam vytvořený J. Ilavským 

- odevzdáno doplnění žádosti o akreditaci SLČR pro udělování trenérských licencí 
- proběhlo setkání s náměstkem primátora pro sport (Liberec, areál Vesec) 
- informoval o jednání s Pavlem Kvášem o situaci na Moravě z globálního hlediska:  

o Moravský pohár (Moravskoslezský, Olomoucký a Zlínský kraj) 
o školení trenérů „C“ pro sportovce v dorosteneckém věku 

- informoval, že objednaný přístroj na kontrolu fluoru by měl dorazit v srpnu 
- informoval o schůzce na CASRI  

o řešeno téma týkající se vyhodnocení dat z FV posledních let v návaznosti na 
výslednost 

- proběhla schůzka s NSA/ČOV (vědecko-výzkumná podpora reprezentace ČR) 
o program AI 

 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/6:  Rada ÚBD vzala na vědomí prodloužení smlouvy 
se Skupina ČEZ a.s. a s Regata Čechy, a.s.  

 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/7:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o činnosti 
ÚBD SLČR.  

 

15:45 hod. příchod Aleše Razýma 
 
Sportovně talentovaná mládež 
Členové Rady diskutovali schválený systém STM a možnosti jeho vylepšení do budoucna. 
Štěpán Kaliba a Aleš Razým okomentovali předložené podklady:  
- Metodický pokyn k čerpání příspěvku na STM 2024-2025 
- Formulář „Plán využití finančního příspěvku na STM 202-2025“ 
- Formulář Souhlas se zařazením sportovce do SCM 
- Medián - vzorová tabulka klubu s vyhodnocením 

Proběhla diskuse se závěrem, že sekretariát ÚBD pošle každému STM klubu (se statutem 
SCM/SpS) samostatný email obsahující sumarizující doprovodný dopis, výši příspěvku, 
prováděcí podkladové materiály a tabulku s vyhodnocením, včetně odkazu na web, kde 
budou všechny informace vyvěšeny.  
 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/8:  Rada ÚBD schválila prováděcí dokumenty týkající 
se čerpání příspěvku na STM 2024-2025 a 
pověřuje sekretariát zasláním na příslušné kluby.  

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 
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Termínová listina ÚBD 2024-2025 
Štěpán Kaliba seznámil členy Rady s aktuálním návrhem termínové listiny ÚBD, který 
schválila TR ÚBD na svém jednání dne 26. 6. 2024, a to s přihlédnutím ke všem vstupům: 
návrh STK ÚBD, závody FESA, vrcholné akce, Jizerská 50, ZODM, biatlon. Poté informoval, 
že tento návrh bude předložen k dalšímu posouzení STK ÚBD. 
 
Mzdy RT 
Štěpán Kaliba informoval Radu ÚBD o žádosti Vasila Husáka o zvýšení mzdy.  
Proběhla diskuse. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/9:  Rada ÚBD rozhodla, že v případě získání medaile 
na Mistrovství světa dospělých 2025, bude 
trenérům RD-A zpětně navýšena mzda formou 
odměny v celkové výši 36 000 Kč (12x 3000 Kč).  

 Hlasování: přítomno 4 členů, pro 4, proti 0, zdržel 0 
 
 
6. Ekonomika ÚBD SLČR 

Aleš Vaněk informoval členy Rady ÚBD o čerpání ÚBD SLČR za období leden - květen 2024.  

Dále předložil a okomentoval návrh podrobně rozpoložkovaného rozpočtu ÚBD 2024. Návrh 
rozpočtu vychází z optimální varianty plánu výdajů reprezentace na sezónu 2024-2025 (s 
vrcholem MS 2025 Trondheim), nicméně vzhledem k nezbytným výdajům zařazeným 
do kapitoly „Ostatní“ (finance na rozvoj běžeckého lyžování), jde tímto celkový návrh rozpočtu 
do mínusu. 

Proběhla diskuse. 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/10:  Rada ÚBD vzala na vědomí návrh rozpočtu ÚBD 
termínově do 31.8.2024 a pověřuje Aleše Vaňka, 
Štěpána Kalibu a Jitku Bartoňovou, aby   do konce 
srpna 2024 předložili nedeficitní návrh rozpočtu 
ÚBD 2024.  

 

Usnesení Rady ÚBD SLČR č.3/11:  Rada ÚBD vzala na vědomí informace o finanční 
situaci ÚBD SLČR.  

 
 
7. Různé 

1. Václav Suchánek informoval Radu ÚBD o problematice sportovních gymnázií, která mají 
přes víkend zavřený internát a tím neslouží k tomu účelu, ke kterému by SG sloužit měly 
(přespolní sportovci nemají šanci účastnit se víkendových akcí - závodů / tréninků). Navrhl 
ke zvážení, aby SLČR ohledně této věci vešel do jednání. Yveta Hladíková popsala situaci a 
důvod tohoto stavu: sportujících dětí je proti dřívějšku málo a škole se finančně nevyplatí další 
úvazek pedagogického pracovníka na víkend (internáty jsou školní zařízení, která fungují 
pondělí-pátek).  
 
2. Věra Chvátalová informovala o problematice výplaty financí z dotačního programu Můj 
klub. Proběhlo ponížení částky u většiny klubů. Konstatovala, že je naléhavě potřeba dokončit 
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vývoj závodního portálu, ze kterého NSA čerpá při posuzování obdržených žádostí (žebříčky, 
výsledky krajských závodů od nejnižších věkových kategorií apod.). 
 
3. Příští jednání Rady ÚBD č.4: 29. 8. 2024, ve 15:00 hodin, Liberec.  
 
 
 
Jednání skončilo v 18:15 hodin.  
 
 

 Zápis: Jitka Bartoňová 
Ověřovatelé: Jakub Gräf 

Tomáš Valoušek 
Liberec 27. 6. 2024 

 
 

 

 

 

 

 


